



Selfless love
7 Feb, 2025

Watched the sun sink beneath the waves Counted memories we could not save Held your hand till the final breath Selfless love in the face of death

Letting you go though my heart will break For your smile and dreams' sake I'll step back into the shadow's fold A love story softly told

Saw the light dim in your eyes Fought the tears couldn't disguise Whispered dreams we won't fulfill Love so pure stands still

Letting you go though my heart will break For your smile and dreams' sake I' Il step back into the shadow's fold A love story softly told

Time will heal or so they say In the night I'll find my way Gave my all with nothing to spare Selfless love beyond compare

Free to wander free to fly
In the night sky you will lie
I will carry the heart you gave
Love's sweet whisper brave

## 無私的愛



看著太陽沉入海浪下 數著我們無法挽回的回憶 牽著你的手直到最後一口氣 面對死亡,無私的愛

讓你走雖然我的心會碎 為了你的微笑和夢想 我將退回到陰影的包圍之中 溫柔地訴說著一個愛情故事

看見你眼中的光芒暗淡 淚水無法掩飾 低聲說著我們無法實現的夢想 愛如此純粹 靜止不動

讓你走雖然我的心會碎 為了你的微笑和夢想 我將退回到陰影的包圍之中 溫柔地訴說著一個愛情故事

時間會治癒一切,或者他們是這麼説的 夜晚我會找到我的路 傾其所有,不遺餘力 無私的愛無與倫比

自由漫步 自由飛翔 夜空中你會撒謊 我會帶著你給的心 愛的甜蜜悄悄話語勇敢